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Kultur- och fritidsnämnden 

 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

 

  
  
 

Plats och tid: A-salen, Guldsmeden, Hudiksvall, onsdag den 20 april klockan 9:00-
14:45 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 

 Nina Burchardt (S) ordf. 
Ann-Margret Knapp (S) v. ordf. 
Roland Olsson (S) 
John-Olov Ericksson (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Sheran Aljaf (S) 
Olle Jonsson (V) 
Linus Kjellin (V) 
Per Palm (MP) 
Ann-Sofie Sundsten (MP) 
Sven Bergström Trolin (C) 
Karin Hjelm (C) 
Christina Träff (M) 
Thomas Groth (M) 
Torsten Myrgren (M) 

Pär Söderström (S) 
Kent-Ola Backlund (S) 
Niklas Hallberg (S) §§ 27-42 
Edvard Mika (S) 
Marita Skoog (V) 
Lena Bergils (MP) §§ 34-47 
Stefan Svedman (C) 
Lars Vestlund (M) 
 

 

Övriga deltagare: Kultur- och fritidschef Ulrika Wenn, sekreterare Helena Löfgren, 
kulturutvecklare Gunilla Nybom §§ 28-30, konstnärer Nagham och 
Majd § 29, utvecklingsstrateg Jenny Alvolin § 31, verksamhetschef 
Ulrika Rignér §§ 32-33, ekonom Martin Svensk § 39, utredare Jonna 
källström Börresson § 34, konsumentvägledaren Gabriella Bild 
Jensen-Sondrup § 41. 

 

Utses att justera: Sven Bergström Trolin 
 

Justeringens plats 

och tid: Kulturhuset torsdag den 28 april, klockan 8:30 

Underskrifter:  Paragrafer: 27-47 

Sekreterare: Helena Löfgren 

Ordförande: Nina Burchardt 

Justerande: Sven Bergström Trolin   
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Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 

2016-04-29 2016-05-23 

Förvaringsplats för protokollet 

Kultur- och fritidsförvaltningen 

Underskrift 

Helena Löfgren 
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§ 27 Anmälan av tillkommande ärenden och övriga frågor 

• Ordförande anmäler beslut om anställning av ny förvaltningschef. 

• Christina Träff (M) ställer frågan om hur större event redovisar till nämnden, hur 

de har använt pengarna? 

• Roland Olsson (S) önskar information om anställning av kulturutvecklare och 

fritidsutvecklare. 

____ 
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§ 28 Höjning av lokalhyran i Hudiksvalls teater 

Dnr 2015-238-806 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

att höja hyran för Hudiksvalls teater enligt kultur- och fritidsnämndens förslag. 

Sammanfattning 

Kulturutvecklare Gunilla Nybom kommer till nämnden och föredrar ärendet. 

Kommunstyrelsen har återremitterat det tidigare förslaget från kultur- och 

fritidsnämnden för en kostnadsredovisning av de investeringar som planeras för 

Hudiksvalls Teater. 

I dagsläget har kultur- och fritidsförvaltningen, som enda mål, att verksamheten på 

Hudiksvalls teater inte ska gå med förlust. För att det ska vara möjligt, måste intäkterna 

från hyran, bekosta delar av vaktmästarens lön. Detta innebär att de budgeterade 

pengarna som finns plus intäkter för hyran, måste räcka till underhåll, lön för 

vaktmästare, lön för städning och inköp av förbrukningsmateriel. Vilket det inte gör 

idag. För att utveckla Hudiksvalls teater krävs större renoveringar då lokalerna, främst 

ridå, scen och salong, är kraftigt eftersatta, vilket kräver en mer genomarbetad 

utredning, som förvaltningen inte har resurser till i dagsläget. Förvaltningen föreslår 

därmed att hyran höjs till 1500 kronor för en heldag, 700 kronor för ideella föreningar, 

samt 500 kronor för förvaltningar och ungdomar.  

Nämnden godkänner förslaget. 

Beslutsgång 

Ann-Margret Knapp (s) yrkar bifall till förslaget 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen, 2016-03-23 

• Protokoll kommunstyrelsens allmänna utskott 2016-01-14, § 10 

• Protokoll kultur- och fritidsnämnden 2015-11-24, § 137____ 
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§ 29 Information om integrationsprojekt 

Kulturutvecklare Gunilla Nybom och konstnärerna Majd och Nagham kommer till 
nämnden för att berätta om ett integrationsprojekt som de har startat med hjälp av 
medel från region Gävleborg där kulturavdelningen sökte, och fick 500 000 kronor. 
Hudiksvalls bostäder stöttar projektet genom att erbjuda lokal för ateljé.  
 
Konstnärsparet Nagham och Majd kommer från Syrien och har varit i Sverige i 1,5-2 
år. Deras målningar speglar den värld som de har flytt ifrån och den värld som de har 
kommit till. Integrationen i det svenska samhället, anser de, har varit och är 
problematiskt. För att underlätta är det viktigt att hitta gemensamma nämnare för att 
ena människor, och konst är ett bra och viktigt forum för detta.  
 
Det är många människor som kommer till deras ateljé för att prata och diskutera 
konst. Många roliga idéer växer fram ur dessa samtal som de gärna skulle vilja 
förverkliga. Konst har inga gränser utan vänder sig till alla oavsett vart man kommer 
ifrån. Det finns mycket att göra och utveckla i framtiden. Tillsammans med 
kulturavdelningen, främst kulturutveckare Gunilla Nybom, växer nya projekt fram. I 
samarbete med arbetsförmedlingen kommer en workshop att hållas med ungdomar 
som får provapå att måla med akvarell. Utställning kommer att ske i 316 kubik den 21 
maj, samt samtal med konstnärsparet angående deras konst, den 25 maj. 
 
Nya dörrar har öppnats genom projektet, bland annat har Gävle kommun hört av sig 
för att få vara delaktiga. Region Gävleborg arbetar med att ta fram mer medel till 
projektet. Även föreningen konstgillet är delaktig. Projektet präglas av många olika 
samarbeten.  

 

____ 
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§ 30 Information allmänkulturen 

Kulturutvecklare Gunilla Nybom kommer till Nämnden för att föra en dialog kring 

spridningen av kulturevenemang inom Hudiksvalls kommun. Den strategi som 

används när olika evenemang fördelas inom kommunen innebär att evenemangen 

fördelas efter invånarantal. Det är viktigt att det finns en mottagare som kan hantera 

evenemanget, vilket innebär en lokal med rätt förutsättningar för evenemanget, och en 

förening som stöttar. Kulturavdelningen har inte resurser till att arrangera alla 

evenemang i egen regi, utan samarbetar med olika föreningar ute i kommunen, för att 

anordna olika evenemang. Fler arrangemang förläggs i Delsbo, än Iggesund, trotts att 

Iggesund är en större ort, vilket har att gör med förutsättningar för att anordna 

evenemanget. 

Kulturföreningarna lägger sina evenemang efter egna förslag vilket kulturavdelningen 

inte styr över.  

På kommunens hemsida lägger Visit Glada Hudik upp alla evenemang som är på gång 

inom kommunen, vilket innebär att det är en blandning av företagsevenemang, 

föreningsevenemang och kommunens egna evenemang.   

____ 
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§ 31 Arbete med Fairtrade inom befintliga ekonomiska 

ramar 

Dnr 2016-036-106 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

att kommunen utifrån rådande ekonomisk situation på kort sikt inte söker diplomering 

för Fairtrade City utan endast tillämpar de kriterier för Fairtrade City som kan 

integreras i kommunens pågående utvecklingsarbete med att stärka styrning och 

ledning för sociala krav vid inköp och upphandling, samt 

att paragrafen direktjusteras. 

Sammanfattning 

Utvecklingsstrateg Jenny Alvolin föredrar ärendet. Kommunstyrelsen har gett 

folkhälsorådet i uppdrag att utreda hur arbetet med Fairtrade City kan bedrivas inom 

kommunens befintliga ekonomiska ramar. Utredningen visar att det finns påbörjade 

utvecklingsarbeten för ledning och styrning av inköp och upphandling där sociala krav 

kan inkluderas. Bland annat är sociala krav ett av fyra prioriterade i den nya 

upphandlingspolicyn. Däremot finns ingen befintlig plattform för styrgrupp, inget 

pågående eller planerat kartläggningsarbete och inte heller kontinuerliga 

opinionsbildande insatser som Fairtrade-frågan skulle kunna inkluderas i. 

Bedömningen är därför att för genomförande av Fairtrade City- diplomering krävs att 

det avsätts motsvarande 25 % av en heltidstjänst, för löpande samordning och 

genomförande. Under första året är bedömningen att det behövs 50 % av tjänst för att 

upparbeta styrgrupp, arbetssätt, inköpsrutiner samt annat. Därutöver ska medel 

omfördelas från annan verksamhet motsvarande 50 000 kr per år. Arbetsutskottet 

anser att diplomering för Fairtrade City inte bör sökas, med anledning av kommunens 

sparkrav, utan istället tillämpar de kriterier för Fairtrade som kan integreras i 

kommunens utvecklingsarbete. Ambitionen är att på lång sikt genomföra en 

diplomering av Fairtrade City inom Hudiksvalls kommun. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 2016-03-14 

• Utredning Förutsättningar för Fairtrade City i Hudiksvalls kommun ____ 
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§ 32 Höjning av badhustaxor 

Dnr 2015-251-806 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

att höja alla engångs taxor med tio kronor, indexuppräkna övriga taxor, samt 

att höja avgifterna på alla badklippkort, så att priset innebär två stycken gratisbad för 

köparen per kort. 

Sammanfattning 

Enhetschef Ulrika Rignér föredrar ärendet. Kommunstyrelsen har återremitterat det 

tidigare förslaget från kultur och fritidsnämnden om att införa en bad avgift på tio 

kronor för barn 0-4 år med uppmaningen att inom kostnadsramen se över taxorna 

med utgångspunkten avgiftsfria bad för barn 0-4 år alternativ avgiftsfria bad för barn 

0-15 år. Höjningen av taxorna innebär att kommunens badhus kan erbjuda samma 

öppettider och verksamhet som idag, även i fortsättningen. Utan taxehöjning kan 

konsekvensen bli att personal måste sägas upp, vilket leder till mindre öppethållande 

och försämrad service till skolor och kommuninvånare. På lång sikt kan detta leda till 

en försämring av folkhälsan och sämre simkunnighet. Förslaget är nu omarbetat enligt 

följande: Alla taxor uppräknas enligt index. Det gäller inte engångstaxorna, som alla 

höjs med tio kronor, samt att avgifterna på alla badklippkort höjs, så att priset innebär 

två stycken gratisbad för köparen per kort. Klippkortshöjningen görs för att följa 

engångspriset, samt att förslaget på tio kronor för barn på 0-4 år åter tas bort.  

Arbetsutskottet anser att förslaget kan godkännas. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 2016-03-22 

• Protokoll kommunstyrelsen 2016-02-12, § 8 

• Protokoll kultur- och fritidsnämnden 2015-12-15, § 153 

____ 
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§ 33 Information om kvinnobad 

Enhetschef Ulrika Rignér kommer till nämnden för att ha en fortsatt dialog kring 

beslutet om att införa kvinnobad, vilket infördes efter ett inkommet medborgarförslag 

2012.  

Efter en utvärdering av kvinnobadet, där bland annat de badande har fått svara på 

frågor, har det framkommit skäl för hur viktig det är att behålla kvinnobadet främst på 

Hudiksvalls badhus, vilka presenterades för nämnden. Ulrika beskriver även en stor 

utveckling hos kvinnorna som kommer till badhuset. Nämnden beslutar därmed att 

kvinnobadet ska fortsätta, men att förvaltningen får utreda möjligheten till mansbad, 

för att fånga upp eventuella män som har liknande behov som kvinnorna.  

____ 
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§ 34 Kultur- och fritidsstrategi 2016-2020 

Dnr 2015-005-800 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att anta de redaktionella ändringar som gjorts i strategin efter remissförfarandet. 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta ”Hudiksvalls kommuns kultur- och fritidsstrategi 2016-2020”. 

 

Yttrande 

Sven Bergström Trolin (C) och Karin Hjelm(C) lägger ett skriftligt förslag till ärendet: 

Ny mening i inledningen under rubriken kultur- och fritidsutbudet: 

 ”Denna ambition gäller hela Hudiksvalls kommun och alla våra kommundelar”. 

 

Sammanfattning 

Utredare Jonna Källström Böresson kommer till nämnden och presenterar den 

reviderade kultur- och fritidsstrategin. Nämnden gav förvaltningen i uppdrag att arbeta 

fram en gemensam strategi för kultur- och fritidsfrågor i Hudiksvalls kommun. 

Strategin har varit ute på remiss och har nu omarbetats efter förslag från 

arbetsutskottet och de olika remissinstanserna och presenteras på dagens 

sammanträde. Många viktiga synpunkter har inkommit, vilka har tagits med i den 

reviderade versionen. Nämnden enas om att godkänna förslaget, med tillägg om 

ytterligare förtydliganden i policydokumentet. 

Beslutsgång 

Ann-Margret Knapp (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Sven Bergström Trolin (C) och Karin Hjelm (C) lämnar in skriftligt förslag. 
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Beslutsunderlag 

• Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 2016-03-24 

• Förslag ”Hudiksvalls kommuns kultur- och fritidsstrategi 2016-2020” 

____ 
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§ 35 Ändring av arbetsutskottets ledamöter och ersättare 

Dnr 2015-042-102 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att utse Per Palm (MP) till 2:e vice ordförande i nämnden, samt 

att Per Palm (MP) ersätter Ulla G Jonssons (MP) i arbetsutskottet. 

Ledamöter   Ersättare 

Nina Burchardt (S) ordf.  Roland Olsson (S) 

Ann-Margret Knapp (S) v. ordf. Lotta Beiersdorf (S) 

Olle Jonsson (V)  Linus Kjellin (V) 

Sven Bergström Trolin (C)  Karin Hjelm (C) 

Per Palm (MP) 2:e v. ordf.  Christina Träff (M) 

Sammanfattning 

2:e vice ordförande Ulla Gustafsson Jonsson (MP) har avsagt sig uppdraget i kultur- 

och fritidsnämnden vid kommunfullmäktiges sammanträde 2016-02-22. Nämnden 

utser ledamöter och ersättare till arbetsutskottet för mandatperioden 2014-2017. 

Arbetsutskottet enas om att föreslå nämnden att godkänna Per Palm som 2e vice 

ordförande i nämnden, samt att ingå i arbetsutskottet som ny ledamot på den vakans 

som finns efter Ulla G Jonsson. 

Beslutsunderlag 

• Protokoll kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2016-04-07, § 31 

• Kultur- och fritidsnämnden 2015-01-16, § 2 

• Kommunallagen 3 kap, 9 § 

____ 
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§ 36 Delegationsordning för kultur- och fritidsnämnden 

Dnr 2015-038-002 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att anta den reviderade delegationsordningen för kultur- och fritidsnämnden, 

att återrapportering, ska ske löpande till nämnden, samt 

att förkortning för enhetschef skrivs in under rubriken ”Förkortningar/förklaringar”. 

Sammanfattning 

Med delegering avses att nämnden överför självständig beslutanderätt till delegaten. 

Detta innebär att nämnden ger delegaten i uppdrag att på nämndens vägnar fatta 

beslut i vissa ärenden (KL 6:33). Genom 1991 års kommunallag får, om nämnden så 

beslutar, förvaltningschef vidaredelegera sin beslutanderätt till annan anställd i 

kommunen (KL 6:37). För att underlätta målstyrning av verksamheten och för att få 

en snabbare beslutshantering har kommunallagen därmed gett politiska nämnder 

möjlighet att delegera.  

Förvaltningschefen avser att använda sin rätt att vidaredelegera beslut till andra 

tjänstemän inom förvaltningen. Återrapport av beslutade ärenden ska inlämnas 

löpande till nämnden.  

Nämnden önskar ett tillägg med enhetschef under rubriken 

”Förkortningar/förklaringar” och enas om att godkänna delegationsordningen. 

Beslutsunderlag 

• Protokoll kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2016-04-07, § 32 

• Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen, 2016-03-29 

• Förslag Delegationsordning, 2016-03-15 

____ 
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§ 37 Yttrande över Tunalids ansökan om 

investeringsbidrag 

Dnr 2016-004-805 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att delegera yttrandet till kommunstyrelsen, gällande Tunalids ansökan, till kultur- och 

fritidsnämndens arbetsutskott. 

Sammanfattning 

Tunalids Ridklubb ansöker om investeringsbidrag om 2 000 000 kronor hos 

kommunstyrelsen. Enligt gällande rutin ska Kultur- och fritidsnämnden yttra sig över 

ansökningar som överstiger 500 000 kronor. 

Tunalids ridklubb avser att inreda det befintliga ridhusskalet med handikapp wc, hiss, 

lektionssalar, kontor, omklädningsrum och kafeteria.  

Det finns idag inget handikapp wc eller hiss på anläggningen och den byggnad som 

nyttjas som kontor och kafé, är inte tillgänglig för personer med funktionsnedsättning. 

Föreningen vill inkludera alla verksamheters ungdomar och medlemmar i en 

gemenskap i ridhuset där man kan anpassa lokalerna på ett effektivt sätt och samtidigt 

ha uppsikt över de ridande. Idag kan man endast sitta på den ouppvärmda läktaren och 

följa lektionerna. Möjligheten att sälja fika ökar föreningens intäkter samt att det går 

lättare att arrangera kurser med ändamålsenliga lokaler. 

Bygglov har erhållits 2014-08-08. Medel har också sökts från Allmänna arvsfonden där 

de beviljats 1 300 000 kronor, från Iggesunds sociala fond 400 000 kronor och från 

Sparbanken 64 960 kronor plus moms.  

Besked lämnas i slutet av sommaren av de två sistnämnda. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen, 2016-03-29 

• Verksamhetsbeskrivning 2016-04-07 

• Ansökan om investeringsbidrag 2016-03-29 

____ 
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§ 38 Yttrande över Hudiksvalls Gymnastikförenings 

ansökan om investeringsbidrag 

Dnr 2016-004-805 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen besluta 

att avslå Hudiksvalls Gymnastikförenings ansökan om 550 000 kronor, för att 

färdigställa sina nya gymnastiklokaler på Köpmanvägen 1 i Hudiksvall. 

Skriftlig reservation 

Vi reserverar oss mot beslutet att avslå Hudiksvalls gymnastikförenings ansökan om 

investeringsbidrag. Vi önskar ett förtydligande i ansökan gällande kostnader för 

inredning och utrustning för verksamhet separerat från kostnader för investering i 

byggnaden. 

Per Palm (MP), Ann-Sofie Sundsten (MP), Karin Hjelm (C), Sven Bergström Trolin 

(C), Tomas Groth (M), Torsten Myrgren (M), Christina Träff (M).  

Sammanfattning 

Hudiksvalls Gymnastikförening ansöker hos Hudiksvalls kommun om ett 

investeringsbidrag på 550 000 kronor för att iordningsställa de lokaler de hyr på ett 10-

års kontrakt av en privat aktör, Roph Invest AB, på Köpmanbergsvägen 1, i 

Hudiksvall. Kultur- och fritidsnämnden har fått ansökan för yttrande. 

Enligt kommunens riktlinjer för bidrag till föreningar är det föreningar med 

föreningsägda anläggningar som kan söka både driftbidrag och investeringsbidrag. 

Nuvarande regler innefattar inte föreningar som hyr sin anläggning av privata aktörer. 

Hudiksvalls Gymnastikförening har hyrt ca 6 % av alla uthyrda timmar i kommunens 

gymnastik- och idrottshallar under 2015.   

Ordförande föreslår att kultur- och fritidsnämnden avslår Hudiksvalls 

Gymnastikförenings ansökan om 550 000 kronor. 

Karin Hjelm (C) och Sven Bergström Trolin (C) vill utreda möjligheten att ge bidrag 

för lösa inventarier. 
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Ajournering 

Ordförande begär ajournering klockan 11:51 

Mötet återupptas 

Mötet återupptas klockan 11:59. Ordförande ställer frågan om skriftligt förslag finns? 

Skriftligt förslag från Karin Hjelm (C) och Sven Bergström Trolin (C) noteras av 

sekreterare. 

Per Palm (MP) och Ann-Sofie Sundsten (MP) ställer sig bakom förslaget. 

Skriftligt förslag: 

Karin Hjelm (C) och Sven Bergström Trolin (C) föreslår att Hudiksvalls 

gymnastikförening uppmanas inkomma med en sammanställning över de lösa 

inventarier som de söker bidrag för, som inte är kopplad till lokal utan verksamhet, 

och inkomma med en ny ansökan över det nya beloppet. 

Ordförande ställer de båda förslagen mot varandra och finner att nämnden beslutar 

enligt ordförandes förslag. 

Sven Bergström Trolin (C) begär votering. 

Votering 

Ordförande ställer förslaget från ordförande mot förslaget från Karin Hjelm (C), Sven 

Bergström Trolin (C), Per Palm (MP) och Ann-Sofie Sundsten (MP) och finner att 

nämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 

Ja = Ordförandes förslag, Nej = Karin Hjelm (C), Sven Bergström Trolin (C), Per 

Palm (MP) och Ann-Sofie Sundsten (MP) förslag, Avstår = avstår från att rösta. 

Ledamot Ja Nej Avstår 

Ann-Margret Knapp (S) X   

Roland Olsson (S) X   

John-Olov Erickson (S) X   

Lotta Beiersdorf (S) X   

Sheran Aljaf (S) X   
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Olle Jonsson (V) X   

Linus Kjellin (V) X   

Per Palm (MP)  X  

Ann-Sofie Sundsten (MP)  X  

Sven Bergström Trolin (C)  X  

Karin Hjelm (C)  X  

Christina Träff (M)  X  

Thomas Groth (M)  X  

Torsten Myrgren (M)  X  

Nina Burchardt (S) X   

Summa: 8 7 0 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Karin Hjelm (C) och Sven Bergström Trolin (C) yrkar bifall till skriftligt förslag. 

Ordförande ställer de båda förslagen mot varandra och finner att nämnden beslutar 

enligt ordförandes förslag. 

Sven Bergström Trolin (C) begär votering. 

 

Votering 

Ordförande ställer förslaget från ordförande mot förslaget från Karin Hjelm (C), Sven 

Bergström Trolin (C), Per Palm (MP) och Ann-Sofie Sundsten (MP) och finner att 

nämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 
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Beslutsunderlag 

• Protokoll kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2016-04-07, § 38 

• Yttrande kultur- och fritidsförvaltningen 2016-03-29 

• Ansökan om investeringsbidrag 2016-02-15 

____ 
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§ 39 Budgetuppföljning 2016 

Dnr 2016-246-042 

Ekonom Martin Svensk kommer till nämnden och lämnar månadsrapport fram till och 

med mars 2016. Riktvärdet är 25 % och det preliminära utfallet 23 %. 

Nämnden godkänner informationen och tackar för presentationen. 

____ 
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§ 40 Yttrande över IF Team Hudiks ansökan om 

investeringsbidrag 

Dnr 2016-004-805 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen besluta 

att avslå IF Team Hudiks ansökan om 670 000 kronor, samt 

att ge förvaltningschefen i uppdrag att utreda förutsättningar för andra alternativ, i 

samråd med föreningen. 

Sammanfattning 

Kultur och fritidsnämnden har fått ansökan för yttrande. 

IF Team Hudik ansöker hos kommunstyrelsen om ett investeringsbidrag på 670 000 

kronor för rivning av det befintliga klubbhuset och nybyggnation av klubbhus och 

omklädningsrum på Team Hudik Arena. Huset är i dåligt skick och behöver rivas. Nya 

omklädningsrum med duschar behövs för att föreningen ska kunna fortsätta med sin 

verksamhet på platsen, locka fler tjejer till föreningslivet, samt att flera matcher också 

spelas på planen under Hudik Cup. IF Team Hudik arrenderar marken, Åvik 26:14 av 

KB Håstaholmen. Detta område kan på sikt påverkas av ny järnvägsdragning. 

Nämnden anser att ansökan ska avslås, då placeringen av anläggningen kan påverkas 

av en framtida infrastruktur, men vill ge förvaltningschefen i uppdrag att utreda 

förutsättningar för andra alternativ i samråd med föreningen. 
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Beslutsgång 

Ajournering 

Ann-Margret Knapp (S) begär ajournering klockan 13:23 

Mötet återupptas 

Mötet återupptas klockan 13:30 

Ann-Margret Knapp (S) yrkar ett tillägg i beslutet med följande:  

att ge förvaltningschefen i uppdrag att undersöka förutsättningar för 

andra alternativ, i samråd med föreningen. 

Ordförande ställer frågan om bifall till beslut med tillägg från Ann-Margret Knapp (S) 

och finner att nämnden bifaller förslaget till beslut med tillägg. 

Beslutsunderlag 

• Protokoll kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2016-04-07, § 39 

• Yttrande kultur- och fritidsförvaltningen 2016-03-01 

• Ansökan om investeringsbidrag 2016-02-22 

  ____ 
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§ 41 Information från konsumentvägledaren 

Konsumentvägledare Gabriella Bild Jensen-Sondrup kommer till nämnden för att 

informera om verksamheten. 

Konsumentvägledartjänsten har efter årsskiftet övergått från ekonomikontoret till 

kultur- och fritidsförvaltningen och ligger under bibliotekets verksamhet. Det har varit 

mycket nytt att lära sig. Men, man kan se över tid så ökar antalet kontaktillfällen och 

mest är det konsumtionsfrågorna som ökar. Många har problem med sina köp, där de 

bland annat blir lurade av telefonförsäljare. Rollen som konsumentvägledare innebär 

hjälp till självhjälp.  

Det är svårt att konsumera idag, med fler och fler leverantörer. Nya tekniker för att 

sälja sin produkter på marknaden dyker upp. Gabriellas roll är att berätta vilka 

rättigheter och skyldigheter man har som kund.  Många nyanlända får problem då de 

inte förstår språket så bra.  

Gabriella ser även ett behov av mer utåtriktade insatser, men en 60 procentig tjänst 

räcker inte till för det behov som finns. En del av arbetstiden läggs på att utbilda 

utsatta grupper på SFI1 och PRO2. De fall som är för komplicerade, hänvisas till 

jurister på konsumentverket. 

____ 

                                                 
1 Svenska för invandrare 
2 Pensionärernas riksorganisation 
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§ 42 Förvaltningen informerar 

Tf. förvaltningschef Ulrika Wenn informerar om aktuella händelser i förvaltningen. 

• Budgetberedning är inplanerad med en gemensam samling för alla nämnder, samt 

ett möte enbart med kultur- och fritidsförvaltningen där följande kommer att 

lyftas: 

– Behov av investering för teatern 

– Bristen på danslokaler för Kulturskolan då förvaltningen ska lämna all 

verksamhet i 316 kubik, förutom utställningslokalen, för att ge plats till 

samordning för nyanlända. Det är viktigt att ha en långsiktig planering för 

Wallnersgården. 

– Hallgruppen är snart i mål och kommer att leverera ett förslag som innebär 

en investering. 

– Riktade medel som vi är i stort behov utav, Kulturskolan har lång kö till 

dansen, ett viktigt problem att lösa. 

– Kultur- och fritidsförvaltningens stab kommer att få en gemensam 

arbetsplats från och med maj. Nya lokaler kommer att erbjudas inne i 

Guldsmeden fram till och med september 2017, då kontraktet löper ut. 

– Mulle Meck behöver större lokaler. Många besökare får vända i dörren.  

• Intervjuerna för 1,0 kulturutvecklare och 1,0 fritidsutvecklare pågår. Det finns 

kompetenta sökanden till båda tjänsterna. Möte är inplanerat med de fackliga 

representanterna för beslut om vilka som ska erbjudas tjänsterna.  

• Statliga sommarlovs pengar är sökta och samordning och planering pågår för 

gratis aktiviteter för barn under sommarlovet. 

____ 
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§ 43 Nämnden informerar 

• Ann-Margret Knapp informerar om hur det var på Kulturtinget i Ljusdal, som 

innehöll paneldebatt, workshops, seminarier, och musikundervisning.  

I paneldebatten diskuterades kulturpolitik i storregion. I workshopen var 

uppgiften att dela med sig av arbetet med integration i kommunerna. Under 

seminariet ”Estrad Ljusdal” bjöds information om paraplyorganisationen som har 

samlat och utvecklat kulturen i Ljusdals kommun. Under seminariet ”närande och 

tärande” erbjöd möjlighet att diskutera regeringens förslag om att lagstifta FN:s 

barnkonvention artikel 31. Slutligen erbjöds utbildning i musik där de närvarande 

fick lära sig att spela fiol och gitarr, samt att skriva en låt. 

• Ann-Margret Knapp informerar om en teater hon har besökt som heter ”en druva 

i solen” som bygger på en broadway pjäs från 1959 som handlar om hur vi möter 

invandrare. Mycket aktuell även idag. 

• Ann-Margret Knapp informerar om en opera som hon besökt i Ljusdal.  

• Ann-Margret Knapp informerar om stödgalan för barncancerfonden som hållits 

på kulturhuset, och som drog in 50 000 kronor. 

• Ordförande informerar att de har hållits två möten, som representanter från 

nämnden har medverkat vid, i handlingsplan för barn och unga, genom social- 

och omsorgsförvaltningen. 

• Information om estetelevernas slutkonsert. 

 

____ 
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§ 44 Rekrytering av förvaltningschef till kultur- och 

fritidsförvaltningen 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen besluta 

att anställa Anna-Karin Lindqvist som ny förvaltningschef för kultur- och 

fritidsförvaltningen. 

Sammanfattning 

Kultur- och fritidsnämnden lämnar ett yttrande till kommunstyrelsen med anledning 

av rekrytering av ny förvaltningschef.  

Nämnden anser att Anna-Karin Lindqvist bör rekryteras till tjänsten som 

förvaltningschef till kultur- och fritidsförvaltningen 

____ 
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§ 45 Fokuspunkter 

• 22 miljoner ska fördelas inom kommunen för arbete med integration.  

• Dialog med föreningarna kommer att ske på föreningsträffen den 27 april. 

____ 
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§ 46 Delegeringsbeslut 

Kultur- och fritidsnämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 

förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 

Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 

enhetschefer och arbetsledare som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta i vissa 

ärenden. Dessa beslut rapporteras enligt särskild delegationsblankett till kultur- och 

fritidsnämnden. Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa 

besluten. Däremot kan nämnden återkalla beslutanderätt. 

• Projektbidrag för dokumentation av spelmän i Hälsingland, 9. 

• Ansökan för hyresbefrielse för ”Glada Hudik Cup 2016”, 10 

• Ansökan om bidrag för ”Hudik Big Band och Erik Brodén” 11 maj 2016, 11 

Kultur- och fritidsnämnden godkänner redovisningen av fattade delegationsbeslut  

9-11. Nämnden har möjlighet att vid behov få information om återrapporterade beslut. 

Möjlighet finns för nämnden att ta del av protokoll från förvaltningens 

samverkansgrupper.  

____ 
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§ 47 Övriga frågor 

• Varför fungerar det inte lika vid hyra av teatern som det gör vid hyra av 

exempelvis en idrottshall? Tf. förvaltningschef svarar att frågan behöver ses över. 

• Redovisas bidrag till större arrangemang? Tf. förvaltningschef svarar att en 

redovisning lämnas in, men nämnden måste besluta hur eventuella överskott ska 

hanteras i framtiden.  

____ 

 


